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Vraag: 

Vorig jaar was nog sprake van een grote overhead. Is deze nu gelijkgetrokken? 

Antwoord: 

Lagere overheadkosten 
De overheadkosten zijn in 2018 verlaagd. De overhead uit personeel daalt doordat de in 2017 ingezette 
beweging om medewerkers van een overheadfunctie te verplaatsen naar een functie in de directe aansturing 
of begeleiding  van medewerkers in 2018 is voortgezet. Enige uitzondering is een nieuwe functionaris 
gegevensbescherming (0,2 fte), die nodig is om te voldoen aan de wettelijke taken van de Algemene 
verordening gegevensbescherming (AVG). De overheadkosten zijn gedaald en dalen ook de komende jaren 
licht door. 
 
De overhead uitgedrukt in een percentage van de totale lasten is in 2019 gedaald (ten opzichte van 2018). 
Echter, het percentage zal naar verwachting komende jaren licht stijgen, van 11,6% naar 11,8% in 2022. De 
verwachte stijging is echter aanzienlijk lager dan de prognose in het bedrijfsplan 2018 (13,2%). De stijging 
wordt veroorzaakt door de daling van het aantal SW-medewerkers. De instroom via nieuw beschut werk en 
Participatie-banen moet de daling grotendeels compenseren. 
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